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Gjelder FS sitt vedtak på nytt poengsystem i UMBRO Damer                                                                                                

Det nye systemet som skal gjelde for kommende sesong vil ødelegge spenningsnivået i Umbroliga 

Damer. 

Det er for stor snitt differanse på lagene i forhold til herrene. Hadde det vært et jevnere snitt hadde 

ikke lagene i Umbroliga Damer hatt noe å utsette på ved det nye systemet.  Vi vil gjerne beholde det 

gamle poengsystemet for kommende sesong, og evt drøfte et nytt system på tinget 2011. Så får 

herrene prøve ut dette poengsystemet denne sesong. 

Umbroliga Herrer og 1 divisjon Herrer er såpass jevne snitt sett at der vil spenningen være til stede. 

På damesiden vil 1 serie være avgjørende, taper det ene laget 150 pinner en serie vil det bli hardt og 

ta igjen dette på de resterende seriene for mange lag. Spenningen som har vært i det året som var vil 

bli borte, mens på herre siden vil det øke spenningsnivået. 

Da dette ble vedtatt i juni og enda ikke har blitt informert om til lagene, stiller lagene seg imot dette 

poengsystemet og vil bruke det gamle systemet. Vi er ikke de som har klaget på dagens 

poengsystem, det er det herrene som har gjort. Det har skjedd 1 gang i sesongen 2009/2010 at det 

tapene laget har hatt høyere totalscore! Ellers har alle lagene kjempet pr serie og det seirende laget 

har hatt den beste totalscore noe som det bør være, men vi har hatt spenning i stort sett hver eneste 

kamp! 

 

 


